
Zpráva o činnosti SK AS FaVU 
za období září-prosinec 2006 

 
 
 

Z pozice předsedy SK AS FaVU předkládám AS FaVU 
a celé akademické obci FaVU Zprávu o činnosti za období  září-prosinec 2006. 

 
 
 
 
 

1. Volba členů SK 
 

Na základě Akademických voleb ve volebním obvodu FaVU konaných                        
dne 19. 4. 2006 byli do Studentské komory zvoleni, Kristýna Cílková (Ateliér grafiky), 
Petr Dub, Dis. (Ateliér malířství 3) Zuzana Musilová (Ateliér multimédia)                        
a Mgr. Veronika Psotková (Ateliér sochařství 1). 
 
 
2. Rozdělení kompetencí 
 

SK se hlasováním na svém ustanovujícím zasedání  a schválením zástupců  v pozicích 
členů komisí AS FaVU, včetně zástupce v Kolegiu děkana, dohodla na následujícím 
rozdělení kompetencí: 
 
Petr Dub, Dis.  
Předseda SK, 
Člen Legislativní komise AS FaVU (září-listopad 2006) 
 
Kristýna Cílková  
Zástupce SK v kolegiu děkana 
 
Zuzana Musilová  
bez funkce 
 
Mgr. Veronika Psotková  
Člen Ekonomické komise 
 
 
 
3. Práce na programovém prohlášení 
 

SK vyhotovuje své programové prohlášení pro funkční období 2006-2009, které bude 
zveřejněno v únoru 2007. Toto bude sloužit jako základní ideová platforma usilující              
o opravdové naplnění mandátu všech členů SK. 
 
 
 



 
 
4. Anketa Klima na FaVU 
 

Na základě definování potřeby pracovního materiálu pro funkční období SK svou 
snahu zformovala mimo jiné i do vytvoření dotazníku Klima na FaVU. Tento částečně 
vychází z obdobného materiálu a to dotazníku, který neúspěšně na FaVU jako hodnocení 
kvality výuky proběhl v roce 2003. SK svou snahu směřuje k individuálnímu přístupu 
k jednotlivým studentům a pedagogům, kdy by vedle sběru informací mělo dojít                     
i k pozitivnímu kontaktu se zástupci SK. Zhodnocení pohledů studentů i  pedagogů                   
na aktuální stav školy považujeme v daném období za klíčové. Výstupem Ankety by mělo 
být zveřejnění dat ve čtyřech kategoriích Klima, Kvalita, Komunikace, Výstup, vedoucích 
k dialogu v akademické obci FaVU o jejím aktuálním stavu a možném směřování. 
 
 
 
5. Reforma SK 
 

Vzhledem k historické absenci vlastních vnitřních předpisů SK reformuje svou 
administrativu. Do budoucna hodlá SK usilovat o vytvoření vlastního statutu či minimálně 
manuálu SK spolu s posílením svého zastoupení a jednacího mandátu na půdě                  
AS FaVU a celé alma mater VUT v Brně. 

 
 
 

6. Prospěchové stipendium 
 

Ve spolupráci s Proděkanem pro studijní záležitosti Mgr. Fajnorem a tajemnicí              
Mgr. Bílou na únorovém zasedání AS FaVU SK představí návrh vlastní podoby doposud 
neexistujícího Prospěchového stipendia pro studenty FaVU. Základní myšlenkou,                 
ze které vycházíme je vize, že prospěchové stipendium by mělo být k dispozici přibližně 
dvěma studentům z každého ateliéru a to nejlépe do výše, která by výrazně přispěla 
k pokrytí finančních nároků k relacím cen studentského ubytování v Brně. 
 
 
7. Individuální přispění 
 
  Jakkoli je osobní hodnocení aktivity členů SK na FaVU neobvyklým a novým 
nástrojem, přistupuji k němu v naději na zlepšení „dosahu studentů na své zastupitele“. 
Následující hodnocení se vymezuje čistě k pracovnímu nasazení členů SK, nikoli k jejich 
názorovým postojům, které mi zcela nepřísluší hodnotit. 
 
 
Kristýna Cílková 
 

Kristýna Cílková jako Zástupce SK v Kolegiích děkana, která pravidelně navštěvuje                    
a na kterých případně prezentuje názory SK, svou funkci plní velmi dobře. SK je obratem 
informována o nejdůležitějších bodech a pravidelně jejím prostřednictvím obesílána 
Zápisem z Kolegia. Drobné doporučení vidím snad pouze v mírném cviku ve věci 
koncentrovanějšího uspořádání a formulování nejdůležitějších vlastních postřehů.  



 
Mé zvláštní poděkování Kristýně patří za převzetí záštity dlouhodobého ekologického 
projektu Zelená univerzita (iniciovaný Akademickým centrem studentských aktivit),  
který by v budoucnu mohl být zaveden na fakultě pro zlepšení společného prostředí nás 
všech. 
                       
 
Mgr. Veronika Psotková 
 

Mgr. Veronika Psotková od samého počátku svého působení v SK přistupuje ke své 
funkci s nasazením a patřičnou odpovědností. Vyzdvihuji především fakt, jejího přehledu 
o aktuálním dění na FaVU.  
 
Zároveň se stala odpovědnou osobou za organizaci a realizaci výše zmiňované Ankety 
klima na FaVU, a v minulosti i zástupcem SK v průběhu letního pobytu předsedy SK 
v zahraničí, kdy se na VUT koncipovala Příručka prváka pro školní rok 06-07.  Naše 
fakultní přispění k tomuto manuálu pak bylo SK AS VUT hodnoceno velmi pozitivně. 
 
 
Zuzana Musilová 
 

Osobně považuji využití schopností Zuzany Musilové dílem za jisté selhání mých 
vedoucích schopností. Jakkoli se jedná o členku SK velmi energickou, do značné míry se 
její aktivita neslučuje s náplní kompetence člena AS FaVU. Dovoluji si                        
na tomto místě vyjádřit politování nad faktem, že Zuzana často staví své osobní ambice 
před povinnosti a práva člena SK a AS FaVU. Její častá a opakovaná (většinou bohužel 
zároveň neomluvená) neúčast na jednáních komory i senátu neblaze oslabuje jednací                 
i rozhodovací schopnosti SK. Vzhledem k faktu, že jedním z úkolů, se kterým spojila své 
jméno je i budoucí webová prezentace AS FaVU, upínám nejen tímto směrem své osobní 
naděje na její zapojení do běžného pracovního chodu komory. 
 

  
Petr Dub 

 
Pokud jde o hodnocení mé osoby, domnívám se že mi na tomto místě příliš nepřísluší. 

Dotazy či komentáře na toto téma doporučuji směřovat ke členů SK či AS FaVU. 
Případnou nápovědou o mé činnosti budiž forma a samotné koncipování této zprávy,   
která by se měla stát pravidelným informačním zdrojem o dění v SK. 
 
Informace uvedené v této pasáži podávám mimo jiné i jako závazné doporučení 
k případnému mimořádnému individuálnímu  finančnímu ohodnocení jednotlivých 
členů SK Předsedou Akademického senátu FaVU v rámci blízkého ukončení jeho 
volebního mandátu. 
 
 
 
 
 
 
 



8. Shrnutí 
 
 

Závěrem této zprávy bych chtěl osvětlit její původ. Jedná se o materiál, který neukládá 
žádná z povinností akademických orgánů na VUT v Brně. SK se jednohlasně shoduje                
o nutnosti jasně proklamovat své postoje a nezbytnosti umožnění jednoduché kontroly 
členům akademické obce FaVU oproti časově náročnému pravidelnému sledování zápisů 
ze schůzí AS či SK FaVU. Zároveň věříme, že informovat máme o svých aktivitách se 
vstřícným postojem, nikoli až na základě případných komplikací v chodu školy. 

 
 
 

9. Poděkování 
 

 
Všem jmenovaným členů SK AS FaVU za jejich přispění k chodu Fakulty 

výtvarných umění upřímně děkuji. Mé poděkování patří i doposud anonymním 
studentům Ateliéru grafického designu, kteří se  za fakultu účastnili výběrového řízení 
Logotypu Studentské komory rady vysokých škol. Janě Malíkové (AGD) a Adamu 
Pucharovi (AM3) za spolupráci v oblasti vizuálních materiálu pro SK AS VUT a SK 
RVŠ. 

 
V duchu kultivace pracovního prostředí na FaVU 

 
 
 

Petr Dub, Dis. 
Předseda SK AS FaVU 
 

E:mail: dub@ffa.vutbr.cz 
Tel: +420 777 301 299 

 
V Brně dne 14. 1. 2007 


